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Aanleiding:
In het door u ter kennisneming aan de Raad gezonden B&W-voorstel TOP Rheden (Raad 
24/11/2020), wordt mede op grond van het beleidsdocument Omgevingsvisie Buitengebied (2019) 
het inrichten van de TOP voorgesteld (c.q. besloten).
Nu dit in het kader van het toerisme gebeurt en het invloed heeft op de verkeersstromen, is de 
vraag hoe dit past in het nog uit te voeren onderzoek zoals opgenomen in de (geamendeerde) 
Omgevingsvisie Buitengebied (zie blz. 145, maatregel 16).

Dat leidt tot de volgende vragen:
Vraag 1: Loopt de inrichting van de TOP en de invloed daarvan op de verkeersstromen 
niet vooruit op de resultaten van het nog uit te voeren onderzoek?
Antwoord: Nee, de TOP is een zelfstandig project die uitgevoerd wordt in het kader van het 
Rivierklimaatpark en als onderdeel van de Gebiedsentree Rheden. Het betreft hier een 
kleinschalige parkeervoorziening, waarvan de verwachting is dat deze parkeervoorziening niet of 
nauwelijks van invloed is op de recreatief-toeristische verkeersstromen op de Veluwezoom. Een 
parkeervoorziening zoals deze en vastgelegd in het Rivierklimaatpark IJsselpoort, als onderdeel 
van de Gebiedsentree Rheden, zal in het nog uit te voeren onderzoek worden ingebracht als 
gegeven. De aanleg van een TOP op deze locatie (nabij het winkelgebied) heeft daarnaast zijn 
grondslag in de detailhandelsstructuurvisie (2017).

Vraag 2: Indien het onderzoek leidt tot het inzicht dat de TOP niet op de juiste plaats 
ligt, is die dan te verplaatsen?
Antwoord: Er is geen aanleiding te verwachten dat een dergelijke kleinschalige parkeervoorziening 
als gevolg van het onderzoek een andere locatie behoeft. Al is het fysiek mogelijk een 
parkeervoorziening te verwijderen en elders een nieuwe in te richten, het is gezien de kosten en 
de benodigde ruimtelijke procedures geen wenselijke ontwikkeling. 

Vraag 3: Wanneer wordt het onderzoek als aangegeven in de Omgevingsvisie uitgevoerd 
(als zelfstandig onderdeel van het onderzoek in het kader van de Regiodeal) en wanneer 
kan de Raad de uitkomsten tegemoet zien?
Antwoord: Op 22 september jl. bent u als raad tijdens de oriëntatieavond bijgepraat over de stand 
van zaken met betrekking tot het onderzoek uit de Omgevingsvisie Buitengebied (incl 
amendement) en de Regiodeal Veluwe. Daar is aangegeven dat in 2021 gestart wordt met het 
opstellen van een masterplan Veluwezoom en dat in dat proces ook het betreffende onderzoek van 
de omgevingsvisie en uitvoering van het amendement meegenomen wordt. De verwachting is dat 
de raad rondom de zomer van 2021 een koersnotitie ontvangt en eind 2021 een masterplan 
inclusief uitvoeringsprogramma.  

Vraag 4: Kan de Raad worden geïnformeerd over de onderzoeksopdracht?
Antwoord: Zoals eerder ook toegezegd wordt de raad uiteraard over collegebesluiten in het kader 
van het masterplan Veluwezoom geïnformeerd en dus ook over de onderzoeksopdracht.  


